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Betreft: Voortgang Dorpsplan Wijk aan Zee 
 
Geachte raad, 

Op 15 december 2020 heeft u bericht gehad over de start van de gangmaker voor Dorpsplan Wijk 
aan Zee. De gangmaker is aangetrokken om de acties uit het Dorpsplan Wijk aan Zee in gang te 
zetten. Het Dorpsplan is opgesteld door een werkgroep, waarin de Participatieraad, inwoners, de 
Dorpsraad Wijk aan Zee en de gemeente Beverwijk vertegenwoordigd zijn. Het Dorpsplan is 
gebaseerd op het behoeftenonderzoek in Wijk aan Zee, ingezet omdat uit een burgerpeiling in 2017 
bleek dat Wijk aan Zeeërs behoefte hadden aan meer aandacht voor welzijn, zorg en sport in het 
dorp. 

Als gangmaker werk ik, Annabel Aardenburg, sinds november 2020 samen met organisaties en 
inwoners van Wijk aan Zee om de uitvoering van het dorpsplan in gang te zetten, organisaties aan 
elkaar te koppelen en verdere participatie mogelijk te maken. Dit gaat in samenspraak met de 
werkgroep Dorpsplan, die als opdrachtgever en sparringpartner optreedt.  

In december hadden wij allen gehoopt op een snelle versoepeling van de corona-maatregelen, 
waardoor er verder kon worden doorgebouwd met de acties in het Dorpsplan. Op het moment dat 
bleek dat de doelen zoals deze voor het gangmaken met het Dorpsplan niet behaald konden worden 
(door de beperkingen op het bijeenkomen en het niet kunnen werken op locatie door de gangmaker) 
zijn de beschikbare uren zoveel mogelijk gespreid. Zodat uren besteed kunnen worden op het 
moment dat er weer meer werk op locatie mogelijk zou zijn. De gangmaker is nu op tweederde van 
de beschikbare tijd die voor het Dorpsplan is toegekend. In het kader van dit speciale project wil ik u, 
mede namens de werkgroep, nu graag een update geven over het ‘gangmaken’ en het dorpsplan. 

Voortgang van het Dorpsplan 

Wat is er tot nu toe bereikt? Om te beginnen is er zoveel mogelijk bekendheid gegeven aan het 
Dorpsplan, door middel van een website, een bijlage bij de lokale krant ‘de Jutter’, filmpjes van 
interviews met betrokkenen, een artikel in het Noordhollands Dagblad en het online tijdschrift 
‘Roetz’. Daarnaast zijn er veel individuele gesprekken geweest met organisaties en bewoners in het 
dorp. De online activiteiten kunt u inzien via www.dorpsplanwaz.nl. 

Werken met jeugd en sport 

Tussen de twee lockdowns in hebben we ruimte gehad om een bijeenkomst te houden met jeugd 
van 13 en ouder in Wijk aan Zee, en hen te vragen naar hun behoeften op het gebied van welzijn, 
zorg en sport. Aan de hand van dit onderzoek maken we dat, wat we binnen de beperkingen kunnen, 



 

 

mogelijk. Er hebben verschillende pilots met jeugd en sport plaats gevonden. Samen met SV Wijk aan 
Zee en de buurtsportcoach is er een voetbalinstuif met bubbelvoetbal georganiseerd, en een goalcha 
‘streethandbal’ clinic. In samenwerking met het Dorpshuis en de buurtsportcoach hebben we 
verschillende proeflessen in freerunnen plaats laten vinden, die in de toekomst doorgang zouden 
kunnen vinden in de sporthal de Moriaan bij het Dorpshuis. In samenwerking met BV Wijk aan Zee 
(Ella de Jong) en lokale ondernemer BRUUT bikes, hebben we een workshop mountainbiken 
georganiseerd voor jongeren van 15 t/m 18 jaar.   

Het initiatief vanuit het dorp om een skatepark te realiseren wordt vanuit het Dorpsplan 
ondersteund. Er is vooruitgang geboekt in het proces. De gemeente heeft in samenwerking met de 
initiatiefnemers twee mogelijke locaties aangewezen, waar nu verder onderzoek naar gedaan wordt. 
De initiatiefnemers proberen met ondersteuning van de gemeente en de werkgroep Dorpsplan 
budget aan te vragen bij fondsen en organisaties. 

Toekomst accommodaties 

Achter de schermen is er met organisaties zoals Heliomare en de Stichting Dorpshuis gesproken. Zij 
zijn aan de gang gegaan met het ontwikkelen van een visie op de toekomst. Daarnaast zijn zij met 
elkaar en met andere partijen in het dorp, zoals de school, Juttersoord en de huisartsen in gesprek 
gegaan. Ook heeft de Stichting Dorpshuis het streven tot samenwerken met Stichting Welzijn verder 
uitgediept en alvast een leestafel / vrijwilligerspunt op de agenda gezet in het Dorpshuis. Zodra dat 
weer kan en mag, willen zij dit graag in gang zetten. Vanuit het dorp is hieraan behoefte gebleken. 

De gemeente is ondertussen ook in gesprek met SV Wijk aan Zee, wat betreft het sportbeleid van de 
gemeente, en het verduurzamen van sportpark de Doolhof.  

Zorgtafel 

De wens voor een zorgtafel, waaraan organisaties deelnemen die werken aan (preventieve) zorg in 
Wijk aan Zee, is in gang gezet via een eerste online zorgtafel. De eerste acties en aanbevelingen die 
daar uit zijn gekomen zijn ook in gang gezet, al is nog niet alles mogelijk onder de huidige 
maatregelen. Het Sociaal Team heeft de voortrekkersrol genomen in het betrekken en koppelen van 
zorgorganisaties in Wijk aan Zee, en zal de zorgtafel in de toekomst voortzetten. De volgende editie is 
in mei. De focus ligt op ontschotting en het in kaart brengen van de mogelijkheden voor zorg in het 
dorp, voor bestaande en nieuwe bewoners. 

Hoe gaat het Dorpsplan verder? 

De ambitie van de werkgroep Dorpsplan is om het Dorpsplan samen met inwoners en organisaties 
verder voort te zetten. We verwachten dat er in de komende maanden eindelijk weer mogelijkheden 
gaan komen om fysiek bij elkaar te komen, desnoods in de buitenlucht. Daarmee zijn er 
mogelijkheden om de inwoners en organisaties bijeen te krijgen en verder te werken aan de acties 
die al in het Dorpsplan staan. Maar ook aan activiteiten en wensen die aanvullend aangedragen 
worden door inwoners en organisaties zelf. Ook verwachten we dat in de komende maanden een 
heel aantal inwoners ingeënt zal worden, en daarmee zorgen die nu op de voorgrond staan voor veel 
mensen, plaats maken voor nieuwe ideeën en plannen voor het dorp. 

De komende tijd zal de focus liggen op zorg en welzijn voor ouderen en kwetsbaren, en verbinding in 
het dorp. Het gaat daarbij om verbinding tussen bewoners met verschillende achtergronden en 
leeftijden, maar ook om verbinding tussen de vele organisaties en initiatieven die het dorp rijk is.  



 

 

We hebben de uren van de gangmaker zo efficiënt mogelijk ingezet. Het was een uitdaging om een 
balans te vinden tussen enerzijds het onder de aandacht brengen en houden van het Dorpsplan, en 
anderzijds ‘uren sparen’ tot het moment dat de coronamaatregelen weer wat meer ruimte geven 
voor initiatieven in het dorp waar ook echt behoefte aan is bij inwoners en organisaties.  

De ambitie is om aan het einde van het project acties, evenementen en pilots die aansluiten bij de 
wensen in het dorp te borgen bij organisaties die actief zijn in Wijk aan Zee. De vraag aan mij als 
gangmaker is ook om aan het eind van deze opdracht in beeld te brengen wat er nodig is om het 
Dorpsplan voort te zetten. Samen met de werkgroep zullen we de komende weken daar zoveel 
mogelijk naartoe werken.  

De coronamaatregelen hebben ons flink parten gespeeld. Er zijn al mooie dingen georganiseerd, 
bereikt en gestart. Gelet op waar we nu staan zou het waardevol zijn als het ‘gangmaken’ nog een 
periode zou kunnen doorlopen als de coronamaatregelen minder streng worden. Om zo in tijden van 
meer mogelijkheden te zorgen dat we alle inzet van de voorgaande maanden kunnen oogsten.  

Vragen en opmerkingen 

Mochten er vragen zijn vanuit de raad, die u in het dorp wilt uitzetten, of initiatieven die u wilt 
aandragen, dan hoor ik / horen wij dat graag! En wij zijn graag bereid om vragen te beantwoorden 
over de lopende activiteiten vanuit het Dorpsplan. 

 

Met vriendelijke groet, 

Mede namens de werkgroep Dorpsplan Wijk aan Zee, 

 

 

Annabel Aardenburg, gangmaker 

 

 

 

 

 

 


